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          TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
19/2011. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2011. szeptember 13-án 14:20 órai kezdettel tartott rendkívüli Képviselő-testületi 
nyílt ülésről. 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
           
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a képviselőkből 7 képviselő jelen van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Hajduné Holló 
Katalin és Dr. Hegyesi Kálmán képviselőket bízzák meg. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Sűveges 
Sándornét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
A pályázatokkal kapcsolatos döntéseknél majd három döntést kell hozni.  

1. Étteremben savanyító üzem kialakítása 
2. Közösségi tér kialakítása 
3. TIOP pályázattal kapcsolatos döntés 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
N A P I R E N D E K: 

 
1./ ÖNHIKI pályázat benyújtásához határozati javaslat 

A15/343/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 

2./ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

A1/23/2011.(IX.13.) sz. rendelet/ 

3./ Kátyúzási és útstabilizálási munkálatokról döntés 

K7/344/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 

4./ Hitelfelvételhez határozati javaslatok 

Z1/345/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 

Z1/346/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 
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5./ Parlagfű irtással kapcsolatos döntés 

Z1/347/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 

6./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések (szóbeli előterjesztés) 
A15/348/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 
A15/349/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 
A15/350/2011.(IX.13.) sz. határozat/ 

 
Napirendek tárgyalása: 
 

1./ ÖNHIKI pályázat benyújtásához határozati javaslat 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mindannyian tudjuk, hogy önkormányzatunk az önhibájukon kívül hátrányos helyzetű 
önkormányzatok közé tartozik. Tavasszal is pályáztunk, most is pályázunk. Novemberben is 
lenne erre lehetőség, de egy évben csak kétszer lehet pályázni. Összesen 17,5 millió Ft-ra 
tudunk pályázni. Évente két alkalommal lehet pályázni ÖNHIKI célokra. A határozati 
javaslatot megkapta minden képviselő. Úgy gondolom ez formális döntés. 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
A határozat vannak formai követelményei, amelyet az ÖNHIKI pályázat útmutatója határoz 
meg. Ennek megfelelően készült el a határozati javaslat.  

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
343/2011. (IX.13.) sz. határozata: 
   

1. Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete a 
Magyar Köztársaság 2011. évi költségvetéséről szóló 2010. évi 
CLXIX. törvény 6. számú melléklet 2. pontja alapján (a 
továbbiakban 6. számú melléklet) támogatási igényt nyújt be az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
támogatására. 

2. Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
támogatásának igényléséhez a fenti törvény alapján a következő 
nyilatkozatot teszi: 

I. a) a települési önkormányzat lakosságszáma 2010. január 
1-jén 1 000 fő, vagy a feletti.  

II. a) A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről 
döntött és 2011. évben ilyen jogcímen 37 000 ezer forint 
összegű bevételt tervez. 

III.  Az önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletét vagy 
módosított költségvetési rendeletét 17 546 ezer forint 
összegű működési célú hiánnyal fogadta el. 
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IV. Az önkormányzat kötelezettségvállalása 2010. és 2011. 
évben nem haladja meg az Ötv. 88. § (2) bekezdés szerinti 
éves kötelezettségvállalás felső határát. 

V. a) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező 
könyvvizsgálatra kötelezett. 
c) Kötelező könyvvizsgálat esetén az önkormányzat 2010. 
évi zárszámadását a könyvvizsgáló elfogadta. 

 
Határidő: 2011. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
    Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 

2./ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egy korábbi polgármesteri jelentéssel kapcsolatban már jeleztem a testület felé, hogy a 
Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulat elnökévé választottak. Úgy gondoltam, hogy ebből 
a pozícióból talán a településünkért is többet tudok tenni. Az Társulás Szervezeti és Működési 
Szabályzatát a cégbíróság 27 kifogással küldte vissza, ezt helyre kellene tenni. A kifogások 
között szerepelt, hogy az önkormányzatok részéről meg kell hatalmazni valakit a tulajdonosi 
jogok képviseletére. Ez lehet a polgármester, vagy a Képviselő-testületből valamelyik 
képviselő. Várom a javaslatokat, de ha nem akarja senki, akkor társadalmi munkában én 
magamra vállalom ezt a feladatot.  Az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatát 
kell módosítani a tulajdonosi jogok képviseletére valakit meg kell bízni.  

Holló János alpolgármester: 
Javaslom, hogy polgármester urat jelöljük a tulajdonosi képviseletre.  

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az előző ciklusban a Vízmű Zrt –vel kapcsolatosan volt, hogy meg kellett nevezni valakit az 
SZMSZ-ben aki jogosult a tulajdonosi képviseletre. A rendelet módosításhoz 5 igen szavazat 
szükséges. Ez arra is jó, hogy elkerüljük a sorozatos rendkívüli üléseket.  

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a rendelet módosítással, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodással az alábbi rendelet alkotta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 23/2011 (IX.13.) sz. rendelete 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
13/2011.(III.31.) sz. rendeletének módosításáról 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
módosított 1990. évi LXV. törvény 16.§. (1) bekezdésében,  a 18. §. (1) bekezdésében  kapott 
felhatalmazás alapján  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési  
Szabályzatáról szóló 13/2011. (III.31.) rendelet (továbbiakban SZMSZ) módosításáról az 
alábbiakat rendeli el: 
1. §. 
 
A Rendelet 39. §.-a az alábbi 15./ ponttal egészül ki. 
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39. §. 15./pont:  „A Képviselő-testület állandó jelleggel megbízza a Hortobágymenti 
Vízgazdálkodási Társulatban a tulajdonosi jogok gyakorlásával.  Összeférhetetlenség és 
akadályoztatás esetén a Polgármester alkalmanként jelöljön ki személyt  a Hortobágymenti 
Vízgazdálkodási Társulat küldöttgyűlésén való részvételre”. 
 
2. §. 
 
Jelen  rendelet 2011.szeptember 13.-án lép hatályba.  
 

3./ Kátyúzási és útstabilizálási munkálatokról döntés 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Első körben mi is egy kicsit felkészületlenül döntöttünk a kátyúzással kapcsolatban. Nem 
döntöttük el, hogy pogácsázás módszerrel, vagy kikockázással akarjuk ezt a munkát 
elvégeztetni. Annak idején a felmérés a pogácsázásos módszerrel készült, ezt a módszert nem 
nagyon támogatom. Jobbnak látom a kikockázást és végül kikockázva lett elkészítve a 
kátyúzás, viszont így nem tudták teljes körűen elvégezni a kátyúzást. A legveszélyesebb 
helyeket sikerült kikátyúzni, de még mindig maradt néhány olyan ütős kátyú, ami a 
forgalomra is veszélyes lehet. Én és Báthory Sándor úr egy egész napot szántunk arra, hogy 
felmérjük a település útjainak kátyújait, illetve, hogy felmérjük a Dorogmai utat is. A 
dorogmai úttal kapcsolatban ezek a számok csak arra szolgálnak majd, hogy el tudjuk küldeni 
Tállai András önkormányzati államtitkár úrnak, mert ő a legutóbbi levelében azt írta, hogy ne 
akarjuk mi 250 millió Ft-ért az utat teljesen újjá építeni, a vis maior alapból alapvetően a 
károkat lehet helyre állítani. Ezért szereztem be ezeket az alternatív árajánlatokat, ha nem 
kapunk annyi pénzt, hogy ezt meg tudjuk csinálni. De most nem arról döntünk, most csak a 
kátyúzásról döntünk. Négy árajánlat érkezett be. A legkedvezőbb ajánlatot a Kont-Trakt-Építő 
Kft. (4069 Egyek, Nefelejcs u. 11.) adta. Javaslom, hogy ezt az ajánlatot fogadjuk el.  A 
kátyúknak azt a részét is töltessük fel, ami első körben nem sikerült. Pénzünk erre sincsen, 
ezért fejlesztési hitelt kívánunk erre felvenni. Amit a működési hitel keretéből fogunk most 
elvenni. Ha meg akarjuk csináltatni ezt a munkát, akkor arról most kell dönteni, mert az idő 
sürget bennünket. Javaslom, hogy a kivitelezési munkák ellenőrzésére Báthory Sándor urat 
bízzuk meg. Ő 70 000 Ft +Áfa áron most is elvállalná ezt a feladatot.  

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nagyon kevés az információnk a Dorogmai úttal kapcsolatban. Nem sok tájékoztatást kapunk 
arról, hogy a háttérben mi történt, mire van esély. Én még ott tartok, hogy esetleges jogvita 
kezdeményezhető, illetve bizonyos feltételekkel a vis maior alap igénybe vehető. Örömmel 
hallom, hogy Tiba István képviselő úr és Tállai államtitkár úr is támogat minket. Azért mert 
kevés a pénz nem szabad elvégeztetni egy olyan munkát, ami azután fabatkát sem fog érni. 
Éppen a  Kon-Trakt Kft-nek van egy 121 085 658 Ft +Áfa alternatív ajánlata a Dorogmai úttal 
kapcsolatban. Ennek a végén van egy ilyen, hogy a nem megfelelő teherbírásra 
visszavezethető hibákra garanciát nem vállalunk. Mivel kevés a pénz erre a felújításra, ezért 
valahonnan majd el kell venni, hogy az út elkészüljön. Mivel az út adott, így valószínűleg az 
út vastagságából fognak majd elvenni és még garanciát sem vállalnak. Ne menjünk bele abba, 
hogy a Tállai mond valamilyen összeget, ami a felére sem elég és elkezdjük toldozgatni, 
foldozgatni. Először is tudni kellene, hogy a Vis maior alap egyáltalán mennyit biztosít erre a 
javítási munkára. A különbözetet pedig addig valahogy be kellene hajtani azon, aki felelős 
ezért a károkozásért Mielőtt hozzáfogunk bármihez, először készüljön dokumentáció az út 
jelenlegi állapotáról. Erre felkérhetnénk Báthory urat. Úgy tudom, hogy kártérítési igénnyel az 
előző polgármester nyilatkozata miatt nem tarthatunk igényt.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha most bele akarunk menni a Dorogmai út problémájába, akkor 5 perc szünet elrendelését 
kérem. 

Aki egyetért az 5 perc szünet elrendelésével kézfelnyújtással szavazzon. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal  5 perc szünetet rendelt el.    14.40 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt van az a szállítási engedély, amelyben nyilatkozott volt polgármester a károkozási 
kárigényről. Erre még vissza fog térni többször az önkormányzat.  

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Mivel nincs még hitel szerződése az önkormányzatnak a kátyúzásra vonatkozóan, most nem 
szavazhatunk a hitel felvételről. A fizetési határidő majd úgy lesz ütemezve a kivitelezővel és 
a műszaki ellenőrrel, hogy addigra már hitelhez tudjunk jutni. A hitelfelvétel majd újra a 
testület elé fog kerülni a következő testületi ülésen. A hitel felvételhez könyvvizsgálói 
vélemény szükséges. 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért, hogy a Kon-Trakt Építőipari Kft- bízzuk meg a kátyúzással, illetve Báthory Sándor 
igazságügyi építésügyi ellenőrt bízzuk meg a műszaki ellenőri faladatok ellátásával, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
344/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megbízza a Kon-Trakt Építőipari Kft-t (4069 Egyek, Nefelejcs u. 
11.) a belterületi utak  kátyúzásával 1 313 242 Ft+Áfa értékben 
felhalmozási célú hitel terhére. 
Megbízza a BÁTHORY-ÉP Kft.-t (4024 Debrecen, 
Vármegyeháza u. 11.) képviseli Báthory Sándor igazságügyi 
építésügyi szakértő a műszaki ellenőri feladatok ellátásával 70 000 
Ft+Áfa értékben felhalmozási célú hitel terhére. 
 
A felhalmozási célú hitelszerződés megkötéséig a működési célú 
hitel nyújt fedezetet a kifizetésekre. 
 
Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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4./ Hitelfelvételhez határozati javaslatok 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Két témában kell a hitel felvételről tárgyalni. Az egyik a szakorvosi rendelések eszközei, a 
másik a tájház építéséhez fejlesztési hitel felvétele. Tájékoztatásul, a tájház munkálatai 
elindultak. Valószínűleg a jövő héten készen is lesznek.  

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az elmúlt ülésen tárgyaltunk az orvosi rendelőben a szakrendelések megindításáról, és az 
eszközök beszerzéséről.  Két határozattal kell dönteni. A szakorvosi eszközöknél van két nagy 
értékű, 100 000 Ft-ot meghaladó eszköz, ezt csak felhalmozási hitelből lehet megvásárolni. 
Azért szükséges erről most külön döntés. 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Féléves beszámolókor elmondtam, hogy a fejlesztési hitelekhez nem igazán könnyen jut 
hozzá az önkormányzat. A számlavezető pénzintézet kivételt tett és az ilyen a kisebb értékű 
hitel felvételeket még engedélyezi. De még így is 2014-re átcsúszik a Tájházzal kapcsolatos 
fizetési kötelezettség. Nincs kedvezőbb helyzetben az önkormányzat fejlesztési hitelek terén, 
ez megint két három évre plusz fizetési kötelezettséget fog jelenteni. 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Korábban szó volt arról, hogy a Főtér felújítást meg szeretnénk az idén kezdeni és be is 
fejezni. A bank kisebb működési célú hiteleket ad, de nagyobb összegű hitel felvételre most 
nincsen lehetőség. Jelenleg 158 millió Ft a hitelkeretünk. Nagyobb hitelekre nincsen 
lehetőség. A Főtér pályázathoz nem tudjuk felvenni a 45 millió Ft-os hitelt. Most azon 
dolgozunk, hogy jövőre ezt a beruházást meg tudjuk valósítani. A pályázatot a kiértesítő levél 
érkezésétől számított 3 éven belül kell megvalósítani.  

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki hozzájárul, hogy a fül-orr-gégészeti szakrendeléshez szükséges eszköz beszerzéshez 
365 190 Ft hitel kerüljön felvételre, kézfelnyújtással szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
345/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

   
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 365 
190 forint nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel Tiszafüred 
és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
Hitelfelvétel célja: Fül-orr gégészeti szakrendeléshez szükséges 
nagy értékű eszközbeszerzés 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület) a fedezet.  
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: 2011. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

    Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Aki hozzájárul, hogy a Tájház helyreállítására 1 060 000 Ft hitel kerüljön felvételre, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
346/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

   
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 
1 060 000 forint nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Tájház (4069 Egyek, Fő u. 57.) helyreállítása 
 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület) a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: 2011. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

     Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

5./ Parlagfű irtással kapcsolatos döntés 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tudjuk azt, hogy a megszorításoknak köszönhetően jóval kevesebben dolgoztak az idén a  
közmunka programban, mint tavaly, és azok is  4 illetve 6 órában. Augusztus hónap folyamán 
volt egy időszak, amikor egyetlen közterületen dolgozó közmunkás sem volt. A parlagfű a 
mai napon is akut probléma annak, aki bármiféle allergiás érzékenységgel küzd.  

Korábban más településen, volt példa arra, hogy akciót hirdettek, hogy aki tövestől beviszi a 
parlagfüvet 15 Ft-ot fizet darabjáért az önkormányzat. Mi adhatnánk 20 Ft-ot minden tőért és 
bonyolítsuk a Szöghatár Kft-n keresztül. Mi átvesszük a parlagfüvet és utána megsemmisítjük. 
Most az az alternatíva, hogy megvárjuk, hogy októbertől beindul a közmunka program. Még 
akkor is sok időt vesz igénybe csak az önkormányzati területek rendbe tétele.  A 
környezetvédelmi alapunkban van 67 731 Ft. Ez több mint 3000 tő parlagfüvet jelent.  

Vigh József képviselő:  
Engem személy szerint is érint a parlagfű, de szerintem nem kellene átvenni mások rossz 
ötleteit. Ezért a pénzért vehetnénk fákat, cserjéket. Most felajánlunk 67 ezer Ft-ot alkalmi 
kereseti lehetőségként, de fennáll a lehetősége, hogy kimennek a határba és majd onnan fogják 
befelé hordani a parlagfüvet. Elutasítom ezt a javaslatot.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A szél is behozza a parlagfű port. De ha a környezetvédelmi hatóság a belterületen meglátja a 
parlagfüvet, akkor az önkormányzat hatalmas bírságra számíthat. És az jóval többe fog 
kerülni. Valami alternatíva kell.  

Vigh József képviselő:  
Én úgy tudom, hogy a parlagfű irtás minden egyes állampolgárnak a kötelessége a saját 
környezetében. Jobb lenne, ha felvilágosító kiadványokat finanszíroznánk, amelyben 
bemutatnánk, hogy egyáltalán hogy hogyan néz ki a parlagfű.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő: 
Nem hiszem, hogy ez lenne a megfelelő megoldás. A Kft-nél nincs ember, aki ezt 
összeszedné, ezt tárolni kellene, aztán megsemmisíteni. Ki fogja ezt elszállítani? Más jellegű 
megoldást kellene találni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nagyon sok ember van, aki még a gyommentesítést sem végzi el a saját tulajdonán nem még a 
parlagfű irtást. Meg kellene szigorítani az ellenőrzést. És a bírságból vagy megbízást kellene 
adni valakinek, vagy a közmunkásokkal elvégeztetni a letakarítást. Ha mi ezt így 
meghirdetjük, akkor akár még lopni is fogják a parlagfüvet, csak hogy a pénzt meg kaphassák 
érte. A realitásoktól egy kicsit elrugaszkodik ez az ötlet. Inkább a védekezésre kellene 
fordítani ezt az összeget. Súlyos bírságokat szabnak ki a regionális és az állami szervek is. Ezt 
az irányt kellene erősíteni, mert ha nincs bírságolás, akkor nem fogják irtani a parlagfüvet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Attól nem kell félni, hogy ezen túl valaki el kezdi parlagfüvet termelni. 
 
Murvai Ferenc meghívott: 
Egyek külterületén vannak olyan fertőzött területek, ahonnan egy félnap alatt össze lehet 
szedni ezt a mennyiségű parlagfüvet. Gyakran jártam kint a külterületen, ahol a gazdák 
kaszálják a parlagfüvet, vagy körbeszántják a földjeiket. Most kezdődik a napraforgó aratása, 
és akkor ez a probléma megoldódik. Vannak olyan önkormányzati területek, ahol szintén 
előfordul parlagfű. Én is a bírságot támogatnám.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A szankcionálás az amihez vissza akarunk rögtön nyúlni. Ezeket a szegény embereket ,ás 
annyi felől büntetik, annyi bírság van mostanában, hogy nem vagyok benne biztos, hogy 
nekünk is ezt a vonalat kellene erősíteni. Én olyan megoldást szeretnék, ami nem a szankció 
lenne.  
Volt egy olyan javaslat, hogy ezt az összeget fordítsuk a lakosság felvilágosítására.  
 
Vigh József képviselő:  
Én konkrétan faluszépítésre szántam volna ezt az összeget, inkább fákat telepíteni.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Szeretném megkérdezni, hogy most az a cél, hogy a parlagfű problémára keressük a 
megoldást, vagy el akarjuk költeni ezt a pénzt? Mert most már oda ment át az a dolog, hogy 
keressük meg ennek az összegnek a helyét. Lehet, hogy később is szükségünk lehet erre az 
összegre, nem kell azt most felhasználni.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az a cél, hogy a parlagfű terjedése ellen valamit tegyünk. Van olyan aki a saját otthonában is 
nehezen tud élni, mert a parlagfűre allergiás. Természetesen ez az összeg itt maradhat a 
költségvetésünkben.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az önkormányzatnál erre valóban nincs kapacitás, de még alkalmas ember sem. Nem biztos, 
hogy én is felismerném a parlagfüvet. Ezért gondolt polgármester úr a Kft-nél a 
lebonyolításra.  A parlagfű tekintetében belterületen jegyzői hatáskör a parlagfűvel 
kapcsolatos hatósági eljárás. Lakosság körében, ha olyat észlelünk, határidővel fel szoktuk 
szólítani őket a kaszálásra. Önkormányzati ingatlanok tekintetében a közmunkások és állandó 
munkások gondoskodnak a területek tisztán tartásáról. Külterületen a Mezőgazdasági 
Szakigazgatási Hivatal az illetékes. A gazdák serényen védekeztek, mert a múlt héten lettek 
felszólítva a parlagfű védekezésre, a Mezőgazdasági Szakigazgatási Hivatal elrendelte a 
közérdekű védekezést. Nem mindig jön a lakosság bejelenteni ezeket a fertőzött területeket.  
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Javaslom, hogy vegyük fel a kapcsolatot a Tevékeny Szeretet Közösségével. Véget ért a 
kertészeti képzés, amit indítottak. A pályázat keretein belül vállalták, hogy tovább 
foglalkoztatják a tanulóikat. A közelmúltban munkalehetőséget kerestek a településen. Ez is 
megoldást jelenthet. 
 
Holló János alpolgármester: 
Nekem az az aggályom, hogy nem biztos, hogy ez a 20 Ft megoldást jelentene a parlagfű 
problémára, mert lehet, hogy a külterületről hoznának meg egy még ennél is fertőzőbb 
egyedet. A honlapon is hirdethetnénk színes képekkel, hogyan is néz ki valójában a parlagfű.  
 
Aki egyetért azzal, hogy a Tevékeny Szeretet Közösségének a kertészeti képzésben részt vett 
dolgozóit irányítsuk át a parlagfű irtásra, kézfelnyújtással szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
347/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

   
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott megkeresi a lehetőséget, hogy a Tevékeny Szeretet 
Közössége (4029 Debrecen, Csapó u. 71. 2/2.) egyházi szervezet 
kertészeti képzésben részt vettek tovább foglalkoztatását a 
parlagfű irtás keretében oldják meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
A Tevékeny Szeretet Közössége nem tudom hány hónapra vállalta a képzésen résztvevők 
számára a továbbfoglalkoztatást, de nem találtak értelmes munkát. Úgy végeznének a 
település javára munkát, hogy az az önkormányzatnak nem kerül pénzbe. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor még Vigh képviselő javaslatáról kellene szavazni. A felvilágosító kiadványról, plusz 
faluszépítésre használjuk fel ezt a pénzt. Most favásárlásra nem kellene egyelőre költeni, mert 
van most elég csemete, amit először szét kellene ültetni.  
 
Vigh József képviselő:  
Akkor szóljon úgy, hogy felvilágosító kiadványok terjesztésére és faluszépítésre fordítsuk ezt 
az összeget.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Volt a környezetvédelmi alap felhasználásáról egy testületi döntés. Ebből a Tisza tavi 
Hulladékgazdálkodási illetve a Hulladéklerakókat Rekultiváló Társasági tagdíjakat fizetett 
belőle az önkormányzat, akkor nem maradt egy fillér sem, azóta érkezett ez a 67 ezer Ft. Én is 
úgy gondoltam, hogy most ezt nem kellene elkölteni. Lehet, hogy még jön további összeg és 
akkor a még fennmaradó tagdíjakat be lehet ebből fizetni. 
 
Vigh József képviselő:  
Visszavonom a módosító indítványomat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a környezetvédelmi alap elkülönített számláján lévő 67 431 forint 
felhasználását a település területén történő parlagfű - gyűjtési akció fedezeteként, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 1 igen 1 nem szavazattal 5 tartózkodás mellett szavazott és a javaslat nem 
kapta meg a kellő számú szavazatot.  
 
 

6./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt szintén azért sürgős tárgyalni, mert a Hortobágyi Leader akciócsoport részére a 
pályázatokat szeptember 30-tól október végéig lehet benyújtani. Két projekt van, amihez 
terveket kellene készíteni. Az egyik az étterem kapacitásának bővítése olyan módon, hogy 
savanyító kádakat helyeznénk el, ahol a kertészetben termelt zöldségeket, káposztát 
savanyítanánk. Az önkormányzat közétkeztetésében a saját magunk által megtermelt és 
savanyított termékeket használnánk föl. A szociális földprogramban jövőre 5 ha- os területre 
kibővítenénk. A tervezés árajánlata 397 ezer Ft bruttó. Ennyibe kerülne a savanyító 
megtervezése. Ez nem tartalmaz minden költséget. Megkértem Kótai Csaba tervezőt, hogy írja 
le, hogy mennyibe kerül teljes mértékben a pályázati dokumentáció elkészítése, mik azok a 
költségek, amikkel még számolnunk kell.  A Pályázat bonyolításához összesen 3 tervre van 
szükség. A pályázati terv, amelyre vonatkozik ez az árajánlat, ha nyer a pályázat, akkor kell 
elkészíteni az építési engedélyezési tervet, ami kb. 300 ezer Ft-ba fog kerülni, és a végén egy 
kiviteli terv kb. 400 000 Ft. A pályázatot a Szöghatár Kft. nyújtaná be, a támogatás intenzitása 
65%.  Most azt kell eldönteni, hogy kívánjuk-e a konyha kapacitását bővíteni, akarunk-e a 
konyhán fejleszteni. Ha akarunk, akkor annak ára van.  Az elnyerhető támogatás 15 millió Ft. 
lehet maximum. Ha a legmagasabb összeget célozzuk meg, akkor az összességében 23 millió 
Ft-ot jelent, amiből az Éttermet tudnánk fejleszteni.  Most amiről szavaznunk kellene az 397 
ezer Ft.  
Van egy másik pályázat közösségi tér kialakítására. Itt az önkormányzat is pályázhatna. A 
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támogatási intenzitás 100%-os lenne, itt a későbbiekben az Áfát kellene magunkra vállalni. A 
pályázható összeg 16 millió Ft. A két játszótér közé lehetne egy pavilont kör alakkal építeni, 
egy fedett közösségi teret létrehozni. Jó lenne, ha fiataloknak is lenne egy ilyen tér, ahol nem 
zavarják a lakosságot és nem okoznak kárt az épületekben. Ez a pályázat 100%-os 
támogatottságú. Egy ilyen lehetőség mellett nem kellene szó nélkül elmenni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én elviekben mind a két lehetőséget támogatnám. Ha jól értem a közösségi tér 100 %-san 
támogatott, a másik pedig 65%-os. A 100-os támogatásnál semmi problémám nincsen, nagyon 
örülnék, ha meg tudna valósulni. A savanyító üzemnél már 35% erejéig be kell ruházni az 
önkormányzatnak. Ez nagyon jó dolog lenne feltéve, ha azt a terméket, amit mi előállítunk 
megfelelő piac birtokában értékesíteni is tudnánk. Ahhoz hogy erre beruházzunk, 
rendelkeznünk kellene valamilyen prognózissal, hatás tanulmánnyal. Ennek a befektetésnek 
később vissza kellene hozni az árát. Keresni kellene piacot az elkészített termékek 
értékesítésére. Valamit kezdeni kell a megtermelt savanyúsággal. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van egy kimutatás, hogy milyen nyersanyagból mennyit használnak fel most a konyhán. Én 
arra nem számítok, hogy beszállítók lehetnénk, ennek nem látom realitását. Az itt étkezőknek 
tudjuk biztosítani a savanyúságot, zöldségeket. Konkrét számítás még nem készült erre nézve. 
A közmunkában foglalkoztatott emberek nem igazán termeltek eddig értéket. Az lenne a cél, 
hogy értékteremtő munkát tudjunk biztosítani. A konyhának az éves nyersanyag beszerzése 
kb. 70 millió Ft-ra rúg. Ebből olyan 3-3,5 millió Ft az amit savanyúságra fordítanak. A 
fagyasztott zöldségalapokat is ki tudnánk váltani. Ehhez még konkrét számítás nem készült. 
Az én célom az, hogy a közmunka programban foglalkoztatott emberek értéket termeljenek. 
Kb. 800 000 Ft hasznunk van a mostani 1 ha-os kertészeten. Rajtunk múlik, hogy milyen 
feladatokat adunk a közmunkára bevont embereknek.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem multikra gondoltam én sem, csak arra, hogy a 35 %-ot ne bukjuk el. Az elmondottak 
alapján maximálisan tudom támogatni.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ha a savanyító üzemre a Kft. pályázik, akkor ő a kedvezményezett. A nevére kell, hogy 
szóljanak a számlák, szerződések, ezért az önkormányzatnak nem kell döntenie az önerőről. 
Arról kell dönteni, hogy majd amikor a pályázathoz szükség lesz az önerőre, akkor 
pénzeszközként átadásra kerül ez az összeg. A közösségi térnél viszont testületi döntés 
szükséges. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Milyen összköltségű lenne az a beruházás? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
23 millió Ft, de nekünk most a tervek elkészítéséről kell csak határozni. 
Lehetne egy olyan javaslat, hogy szept. 29-re készítünk egy előzetes becslést, hogy milyen 
hasznot tudna termelni ez a savanyító üzem. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Azt is fel lehetne mérni, hogy hogyan lehetnénk beszállítók a környező településeken a 
közétkeztetésbe.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Már ez el is indult valamilyen szinten. Szilágyi polgármester úrral már kezdtünk 
egyeztetéseket ezzel kapcsolatban, hogy Tiszacsegén is beszállítóként működhetnénk, mert ők 
is szeretnék a saját kezükbe venni a közétkeztetést, amit most egy tiszafüredi vállalkozó lát el. 
Javaslatként elhangzott, hogy készüljön hatás tanulmány a savanyítóval kapcsolatban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja, hogy készüljön számítás a savanyító üzem várható előnyeiről, a várható haszonról 
kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
348/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a szeptember 29-i Képviselő-testületi ülésre 
készüljön gazdaságossági számítás az Egyek 1657/1 hrsz-ú 
ingatlanon LEADER pályázat keretein belül meglévő Étterem 
bővítéseként kialakítandó savanyító üzem  várható előnyeiről, 
hasznáról, a várható megrendelésekről.  
 
Határidő: 2011.szeptember 29. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
Aki hozzájárul az Egyek 1661/2 hrsz-ú ingatlanon elhelyezendő pavilonhoz szükséges 
tervdokumentáció elkészítéséhez, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
349/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy megbízza a 4K Stúdió Kft-t (4024 Debrecen, Nap 
u. 5. II./8.) az Egyek 1661/2 hrsz-ú ingatlanon elhelyezendő 
pavilon LEADER pályázathoz szükséges tervdokumentációjának 
elkészítésével bruttó 323 000 Ft értékben felhalmozási célú hitel 
terhére.  
A felhalmozási célú hitelszerződés megkötéséig a működési célú 
hitel nyújt fedezetet a kifizetésre. 
Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A pályázati kiírás jelenleg társadalmi egyeztetés alatt áll. A pályázat kiírására még nem került 
sor. Viszont az elbírálásnál a beadási sorrend is igen nyomatékosan fog számítani.   A tervezet 
szerint a pályázatot a közoktatási intézmény fenntartója nyújthatja be. A támogatási intenzitás 
100%-os, de a pályázónak vállalnia kell egy fő pedagógus IKT és SDT képzésének költségeit, 
továbbá a fenntartási időszakban biztosított kötelező rendszergazda szolgáltatás költségeit kell 
biztosítania. Mivel a támogatás megítélése beérkezési sorrend alapján történik, szükség van a 
pályázat gyors előkészítésére. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A 100%-os támogatottságra mindenki felkapja a fejét, de ezekkel a pályázatokkal is csinnyán 
kell bánni, mert 5 éves tovább foglalkoztatást kell vállalni. Ez öt évre elkötelezettséget jelent 
az önkormányzatnak. Elő fogják írni a pályázatban a foglalkoztatási feltételeit. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Két megelőző TIOP pályázatról tudok beszélni, amelyek közül a 07-es ugyanilyen 
feltételekkel volt kiírva. Képlékeny volt az dolog, mint most a 11-esben. A 09-esnél konkrétan 
le voltak írva a feltételek, hogy az 5 éves fenntartási időszakban főállásban kellett tovább 
foglalkoztatni, aki nem lehet a tagintézmény informatika szakos tanára. Ez a mostani pályázat 
nem ír elő ilyen feltételeket. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Foglalkoztatási kötelezettség nem kizárólag munkaviszonyt jelent.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Nincs ilyen 
 
Murvai Ferenc meghívott: 
Egy év múlva a pedagógusok munkáltatója az állam lesz.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Ezeket a munkaköröket itt fogják hagyni az önkormányzatnál. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:                              
Aki javasolja, a TIOP 1.1.1-11/1 jelű, Intézményi informatikai infrastruktúra fejlesztés a 
közoktatásban című pályázat beadásra kerüljön, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
350/2011. (IX.13.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a TIOP 1.1.1-11/1 jelű, Intézményi informatikai 
infrastruktúrafejlesztés a közoktatásban című pályázat kerüljön 
benyújtásra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Hajduné Holló Katalin igazgató 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 16.30 
órakor bezárta. 
      K. m. f. 
 
________________________             ________________________ 
     Csepreginé Kocsis Nóra        Dr. Miluczky Attila 

       Jegyző                Polgármester 
 
 
 
________________________             ________________________ 
      Hajduné Holló Katalin                                               Dr. Hegyesi Kálmán       
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 

______________________ 
Sűveges Sándorné 
Jegyzőkönyvvezető 


